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az Országgyű lés Elnöke részér e

Helyben

Tisztelt Elnök Asszony !

„Mi indokolja az MVM vállalatcsoporthoz tartozó Tatabányai Er őmű Kft funkcionális
átszervezését, és miért nem tájékoztatták a tervezett lépésekr ől az érdekvédelmi
képviselőket, valamint a kisebbségi tulajdonos önkormányzatot?” címmel a Házszabály
91 . §-a alapján kérdést kívánok benyújtani Veres János pénzügyminiszterhez . A kérdésrea
választ írásban kérem .

Tisztelt Miniszter úr !

Tatabánya Megyei Jogú Város területén közel huszonháromezer lakásban, a többség i
önkormányzati tulajdonban lév ő Komtávhő Zrt. Biztosítja a távh őszolgáltatást . A hőenergiát
hosszú távú energia-átvételi szerződés alapján vásárolja a Tatabányai Erőmű Kft-től, mely az
MVM vállalatcsoport tagja. A város önkormányzata kisebbségi tulajdonosként vesz részt a
társaság életében .

Azon túl, hogy a GKM 2006 szeptembere óta még nem állapított meg hatósági árat, s enne k
következtében jogvita bontakozott ki a h ő termelő és a hőszolgáltató között, tudomásunkra
jutott, hogy a város, mint kisebbségi tulajdonos előzetes tájékoztatása nélkül szervezik át a
Tatabányai Erőmű Kft-t, több részre tagolva.

Vajon mi lehet a célja egy ilyen „titkos” átszervezésnek? Reméljük nem az átláthatatlanság é s
működés még drágább módjának megszervezése anélkül, hogy azt szakmai érvekkel
alátámasztanák, s legalább kísérletet tennének arra, hogy az érdekképviseleti képviselőket, s
magukat az ott dolgozókat meggyőzzék ennek értelmérő l . Egy ilyen — állítólagosan szorítot t
anyagi helyzetű— Kft-nek és többségi tulajdonosának az MVM Zrt-nek éppen most van pénz e
a költséges átszervezések megvalósítására?



Tisztelt Miniszter Úr !

Szíveskedjék tájékoztatni arról, hogy mi indokolja az MVM vállalatcsoporthoz tartoz ó
Tatabányai Fűtőmű Kft funkcionális átszervezését, és miért nem tájékoztatták a tervezett
lépésekrő l az érdekvédelmi képvisel őket, valamint a kisebbségi tulajdonos önkormányzatot ?

Válaszát várva :

Tatabánya, 2007 . november 27 .
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